
Protokoll fört vid Oss styrelsemöte den 12 december 2009 
 
Närvarande: 
Miles Goldstick, Guy Madison, Kenneth Gunnarsson, Inga Alm, Christina Larsson och 
Bo-Lennart Janervärn. 
 
 
§1 Mötets öppnande 
 Kenneth förklarade styrelsemötet öppnat. 
 
§2 Val av mötesfunktionärer 
 Till sekreterare utsågs Christina och till att justera protokollet utsågs Miles. 
 
§3 Ekonomi 
 Kenneth redovisade det ekonomiska läget och meddelade att en ansökan på 
 300 000 kr för 2010 har skickats in till Östhammars kommun. 
 
§4 Kommande verksamhet 

Kampanj i Östhammar och Uppland 
Kenneth berättade att MKG och SNF Uppsala län planerar en riktad kampanj för 
att nå den del av befolkningen som anser sig kritiska till slutförvarsprojektet. Det 
ska bl.a. ske med annonser som erbjuder information och kontakt. MKG 
diskuterar även en egen attitydundersökning i Östhammars kommun. 
Mötet diskuterade om det är möjligt att nå den kvinnliga delen av opinionen. 
 
Broschyr 
MKG har i höst publicerat en broschyr och Milkas avser att komma med en i 
början av 2010. 
Mötet beslöt att Oss ska ta fram en broschyr som har lokal prägel och som 
kompletterar MKG:s och Milkas broschyrer. 
Kenneth fick i uppdrag att ta fram förslag på teman för en sådan broschyr eller 
broschyrserie. 
 

§5 Rapporter 
Kenneth rapporterade från referensgruppen. Den nya organisationen inom 
kommunen har gjort att referensgruppens uppdrag har fokuserats på information 
och kontakt med allmänheten. Referrensgruppen har också fått en ny 
sammansättning, där nya representanter finns från Uppsala kommun, Norrtälje 
kommun och Ålands landskapsregering. 
Mötet underströk vikten av att Oss fortsätter sitt aktiva deltagande i 
Referensgruppen. Bl.a. bör Oss delta mer i planeringen av studiebesök så att det i 
dessa även ingår kontakter med kritiska aktörer på de platser besöken sker. 
 
Guy rapporterade från MKG, bl.a. om de seminarier som hållits och där MKG 
deltagit. Miles rapporterade om Milkas verksamhet. 
 

§6 Övriga frågor 
Ett medlemsutskick ska skickas ut före nyår. I medlemsutskicket ska ingå en 
uppmaning till medlemmarna att höra av sig och berätta vilka frågor och aspekter 



som de anser är viktigast i slutförvarsfrågan. Detta ska sedan ligga till grund för 
den kommande verksamheten. 
 
Inför kommande årsmöte uppmanade Kenneth styrelsen att aktivt söka efter 
medlemmar som kan tänka sig att delta i styrelsearbetet. 

 
§t Mötets avslutande 
 Kenneth avslutade mötet. 
 
 
 
Sekreterare  Justerare  
 
 
 
………………….. ……………………….. ……………………... 
Christina Larsson Miles Goldstick Kenneth Gunnarsson
  


